

Date: 3 August 2023

التاريخ: 3 أغسطس 2023م

Subject: Withdrawal of the proposed offer to acquire the issued share capital of Ahli Bank S.A.O.G by Oman International Development & Investment Co. S.A.O.G and Bank Dhofar S.A.O.G

الموضوع: سحب عرض الإستحواذ المقترح على رأس المال المصدر للبنك الأهلي ش.م.ع.ع من الشركة العُمانية العالمية للتنمية والإستثمار ش.م.ع.ع و بنك ظفار ش.م.ع.ع

After Compliments,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the above subject, ahlibank would like to inform the Shareholders on the disclosures made by both Oman International Development and Investment Company S.A.O.G on July 27, 2023, and Bank Dhofar S.A.O.G on August 3, 2023, regarding the withdrawal of their respective takeover offers of Ahli Bank S.A.O.G, announced earlier.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، يود البنك الأهلي اعلام المساهمين الكرام بشأن الإفصاحات الصادرة من كلاً من الشركة العُمانية العالمية للتنمية والإستثمار ش.م.ع.ع بتاريخ 27 يوليو 2023م، و بنك ظفار ش.م.ع.ع بتاريخ 3 أغسطس 2023م، بسحب عرض الإستحواذ على رأس المال المصدر للبنك الأهلي ش.م.ع.ع.

We would like also to thank the shareholders and stakeholders for their continued trust and confidence in ahlibank.

كما نود أن نشكر المساهمين الكرام والجهات المعنية على ثقتهم ودعمهم المستمر للبنك الأهلي ش.م.ع.ع.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary &
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين